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PUBLICITAT

I N F O R M A C I Ó

Preguem que ens disculpin les molèsties que els puguem ocasionar.
Per a qualsevol aclariment poden trucar al 902 536 536

DARNIUS
Dia: 7 de juliol de 2009
Horari: de 6:00 a 7:00 h (Ref. 2511255) 
Carrers afectats: (AGULLANA, ARNERA, RAVAL DE L’ESGLÉ-
SIA, CAMÍ CLUB NÀUTIC, DE LA PLAÇA, DE LES SALINES, 
DE L’ESGLÉSIA, DE L’EMBASSAMENT, DEL TRULL, FINAL 
URB. SANTA ANNA, HORTA, LES SALINES, MAJOR, MAS-
SANET, MONT-ROIG, NEU, NOU, PROL. PUIG SEC, PUIG DE 
LES BARRAQUES, SANTA ANNA, TURÓ) 

Dia: 7 de juliol de 2009
Horari: d’11:30 a 12:30 h (Ref. 2511305) 
Carrers afectats: (AGULLANA, CAMÍ CLUB NÀUTIC, DE L’EM-
BASSAMENT, FINAL URB. SANTA ANNA, MAJOR, MASSA-
NET, MONT-ROIG, NEU, PROL. PUIG SEC, PUIG DE LES 
BARRAQUES, SANTA ANNA) 

MAÇANET DE CABRENYS
Dia: 7 de juliol de 2009
Horari: de 6:00 a 7:00 h (Ref. 2511255) 
Carrers afectats: (COSTA MARGARIDA) 

Dia: 7 de juliol de 2009
Horari: d’11:30 a 12:30 h (Ref. 2511305) 
Carrers afectats: (COSTA MARGARIDA) 

LLORET DE MAR
Dia: 8 de juliol de 2009
Horari: de 8:00 a 13:00 h (Ref. 2509321) 
Carrers afectats: (CALA CANYELLES, CANYELLES, DE LES 
ANGUILES, DE LES DORADES, DE LES SÈPIES, DELS ME-
ROS, DELS POPS, DELS SARDS, EUROPA, FRANÇA, NÀ-
POLS, SOLTERRA) 

SANTA CRISTINA D’ARO
Dia: 10 de juliol de 2009
Horari: de 8:30 a 13:30 h (Ref. 2500723) 
Carrers afectats: (AFORES, B. SOLIUS, CAN REIXAC, GIRONA 
A SANT FELIU, GOLF COSTA BRAVA)

Comunica als seus clients i al públic en general de les poblacions a 
sota indicades que, amb la finalitat de seguir invertint i millorant la 
qualitat del servei elèctric, caldrà interrompre el subministrament 
d’energia, al lloc, el dia i les hores que a continuació es detallen:
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Una de les actuacions més
importants que s’han de
fer a les Ribes és construir
de nou un mur de 200 me-
tres de longitud ja que el
que hi ha està en molt mal
estat de conservació. A la
resta dels 700 metres del
passeig de Cadaqués
s’omplirà el mur en els
llocs on calgui. A més,
s’hauran de tornar a posar
les infraestructures dete-
riorades i s’instal·laran
bancs, pilones i papereres
noves. Pel que fa a l’orga-
nització de la calçada del
passeig, es farà una vorera
de dos metres d’amplada
per millorar el pas de via-
nants i els tres metres res-
tants es deixaran per a un
únic sentit de circulació de
vehicles. De fet, l’Ajunta-
ment ja havia aplicat
aquesta mesura en espera
que arribés la reforma de-
finitiva del front marítim
de la població.

Pla del nucli històric
El Ministeri de Medi Am-
bient, Medi Rural i Marí
destaca, en un comunicat,
que el projecte de remode-
lació s’ha fet de manera
coherent amb el pla espe-
cial del nucli històric, ela-
borat per l’Ajuntament de
Cadaqués. Precisament,
l’alcalde, Joan Borrell, va
explicar ahir que s’ha tre-
ballat conjuntament per-
què la reforma s’adeqüi a
la fisonomia del poble i al
que significa Cadaqués.
«Entenem que hi havia
potser recel en pensar com
serien els acabats o si es
guanyaria terreny al mar,
per exemple. No serà ai-
xí», va explicar. Borrell
també va destacar la im-
portància que té per al mu-
nicipi. «És una reforma
que des del 2004 hem tre-
ballat per aconseguir-la i
ara sembla que arribem al
final del camí», va dir.

Borrell va explicar que
la tramitació s’ha fet tenint
en compte que no es podia
treballar a l’estiu coinci-
dint amb la temporada tu-
rística. Segons les previ-
sions, les obres de remo-
delació podrien començar
entre setembre i octubre.

La reforma del front marítim podria començar després de la temporada d’estiu

L’Estat adjudica les obres per
remodelar les Ribes de Cadaqués,
que costaran 2,3 milions d’euros

● La reforma del passeig marítim de
Portbou fa dies que aixeca polseguera
al poble i fins i tot ha provocat una con-
centració de veïns per demanar que no
es facin les obres. Finalment, però, la
remodelació ha començat i els veïns
asseguren que estan «indignats» i no
descarten més mobilitzacions si
l’Ajuntament no els escolta. Després
de les denúncies dels veïns i també de
CiU, ERC, que és a l’equip de govern,
ha respost a algunes de les afirmacions
que s’han fet fins ara. En un comunicat,
el grup municipal assegura que, en
contra del que s’ha dit, totes les al·lega-
cions presentades s’han respost i que
no tots els veïns de Portbou estan en

● El Ministeri de Medi Ambient, a
través del Servei de Costes, ha adju-
dicat les obres de remodelació de les
Ribes de Cadaqués, una reforma que

Una imatge de les Ribes de Cadaqués, força malmeses. / M.V.

● Les Ribes de Cadaqués,
que ara es reformaran, van
quedar força malmeses pel
temporal de llevant de
Sant Esteve, com també hi
va quedar, i molt més, el
passeig de l’Escala, que fa
mesos que està en obres.
Precisament, els operaris
han començat a posar pa-
viment a la primera part
del passeig, la que estava
menys deteriorada i la que
sembla que estarà més a
punt a l’estiu.

De fet, les previsions
inicials apuntaven que les
obres no estarien enllesti-
des per la temporada d’es-
tiu, però a mesura que
avança l’obra, la direcció
tècnica és més optimista i
tot apunta que només que-
darà una part per pavimen-
tar, que és la feina més la-
boriosa. Això vol dir que
es podran obrir els carrils
de circulació –segurament
el 8 de juliol– i que es po-
drà usar en part per a apar-
cament. Tampoc estarà
instal·lada la barana.

El paviment que s’ha es-
collit és d’un color groc
sorrenc molt semblant al
que ja es va posar al pas-
seig de Riells, que està just
al final del passeig marí-
tim de l’Escala.

MAR VICENTE / Cadaqués

contra de la reforma. El grup republicà
també respon que l’actuació és com-
pletament legal, després que es digués
que l’obra es feia sense el permís de
Costes de la Generalitat.

Per la seva part, l’alcalde, Antoni
Vega (PSC), assegura que les obres
continuaran i que no es pot aturar un
projecte que ha tirat endavant l’equip
de govern per millorar la zona, però
que hi ha alguns temes que són discuti-
bles, com ara els canvis viaris. Els ve-
ïns i comerciants de la zona demanen
que el nou vial que s’ha creat entre les
terrasses dels bars i les façanes sigui
només per a vianants. «Es pot parlar de
tot», assegura Vega.

costarà 2,3 milions d’euros. Segons
ha informat l’Estat, serà l’empresa
Servià Cantó SA qui s’encarregarà
de l’obra de millora del front marí-
tim, que estava molt malmès. L’al-

calde, Joan Borrell, assegura que es-
tà «encantat» que pugui començar
una «obra molt esperada i reclama-
da». Les feines podrien començar al
setembre o a l’octubre.

Continua la polèmica a Portbou

Comencen a
posar paviment
al passeig de
l’Escala

● Llagostera. El ple municipal de Llagostera va decidir
ahir a la nit deixar sobre la taula una moció del grup
d’ERC en què es demanava que es fes una consulta

popular sobre el futur de Can Boada. El
debat que es va produir durant el ple va
evidenciar les visions contraposades
que tenen sobre el tema l’equip de go-
vern i d’ERC i ICV, a l’oposició, pel
que fa al futur de Can Boada. L’Incasol

proposa desenvolupar una zona industrial al sector
de Can Boada, d’uns 578.000 metres quadrats. L’al-
calde de Llagostera, Fermí Santamaria, va explicar
les converses amb l’Incasol, però es va deixar sobre
la taula la moció fins que es disposi de més informa-
ció sobre el projecte. / D.V.

LLAGOSTERA
Deixen sobre la taula una moció d’ERC per
demanar una consulta sobre Can Boada

● Blanes.L’Ajuntament malagueny d’Ardales, muni-
cipi agermanat amb Blanes, ha aprovat una moció
que insta a fer classes de cultura i llengua catalanes
–a més de les gallegues i basques– per «demostrar
que es pot conviure amb respecte a la diversitat».
Aquest és un dels punts d’una moció ratificada en el
ple del municipi del 24 de juny. Aquesta proposta la
va presentar el grup d’IU, que governa juntament
amb la Falange Auténtica. Els dos grups hi van votar
a favor, així com l’altre grup del consistori, a l’oposi-
ció, el PSOE. La moció es farà arribar a la consellera
d’Educació de la Junta d’Andalusia i també demana
subvencions per fer classes de català a Ardales i per
material en català a la biblioteca. / J.C.

BLANES
El poble malagueny d’Ardales proposa a la
Junta d’Andalusia difondre el català


